
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:613 Tekniska problem som påverkar pendeltågstrafik i Stockholm

Varje dag görs ca 300 000 resor med pendeltåg i Stockholmsregionen. Att 
pendeltågen fungerar är viktigt. Resenärer måste kunna lita på 
transportsystemet. Det är viktigt för att pendlarnas vardag ska fungera så att 
man kommer i tid. Bilister bör kunna ställa bilen och välja kollektivtrafik och 
därmed slippa spendera mycket tid i bilkö. Pendeltågstrafiken har dock 
drabbats av många störningar. Stora förseningar, totalstopp och inställda tåg har 
blivit vardag för Stockholms kollektivtrafikresenärer. Det påverkar resenärerna 
och tilliten till att resa med kollektivtrafik. Signalfel, växelfel och nedrivna 
kontaktledningar – tekniska problem som staten har ansvar för – har 
återkommande orsakat stopp i trafiken. Pendeltågstrafiken är beroende av att 
spåren fungerar. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth följande:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att problemen på järnvägen/spåren 
ska lösas så att inte ständigt återkommande brister ska fortsätta att hindra 
framkomligheten för pendeltågen? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-22
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


